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till utbildningsnämndens ordförande 
 

 

 

 

 

 

 

Den ekonomiska situationen för Botkyrkas skolor 

 

Regeringen berömde sig om att i statsbudgeten för 2023 göra en 

”historisk satsning” på landets skolor. 1,6 miljarder kr tillfördes. 

Problemet var att det, enligt beräkningar av Sveriges Lärare, skulle 

krävas mångdubbelt mer bara för att behålla dagens kvalitet och volym. 

Det fanns därför förhoppningar om att regeringen skulle tillföra 

ytterligare resurser i vårändringsbudgeten. Förutom i sammanhanget 

marginella höjningar av några riktade statsbidrag, blev det – ingenting. 

 

Regeringen har fått skarp kritik, inte minst från lärarna, för att staten inte 

tar sitt ansvar. Skolminister Lotta Edholm (L) svarar med att hon 

förväntar sig att kommunerna ”fredar” skolan och säger att det finns 

”massor med pengar” i kommunerna. 

 

I Stockholms stad pågår nu förhandlingar om uppsägningar på en stor 

andel av de kommunala skolorna. Lärarfacket befarar att uppsägningar 

blir ofrånkomliga i höst, om inte medel skjuts till. Och Stockholm stad är 

inte ensamt om att sakna resurser till skolan. 

 

1. Hur bedömer du läget för Botkyrkas skolor i beskrivet avseende? 

Kommer förhandlingar om uppsägning av lärare och/eller annan 

skolpersonal att inledas? 

 

2. Hur ser du på kommunens respektive statens ansvar för att klara 

skolornas ekonomi? 
 

Mats Einarsson (V) 
 

 

 


